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Følgende lejemål var repræsenteret ; 

44, 1.th., 44, 4.th., 44, 5.tv., 44, 5.th., 44, 6.tv., 44, 6.th., 42, 4.tv., 42, 6.tv.,42, 7.th., 40, 2.tv., 40, 2.th., 40, 4.th., 40, 5.tv., 40, 5.th., 

40, 6.th.,   

 
 
Formanden Jacob Rohde bød velkommen. 
 

1. Valg af dirigent  

Foreningens administrator Ulla Madsen fra Dan-Ejendomme blev valgt. 
 

Valg af referent 

Bestyrelsesmedlem Steven Baess blev valgt 
 

2. Aflæggelse af årsberetningen for 2011 

Der henvises til den skrevne beretning 2011/2012 - beretning vil blive lagt på foreningens hjemmeside – 
med følgende spørgsmål/bemærkninger fra medlemmerne; 
 

● Kalkfjernings-anlæg 

> kan der undersøges noget med kommunen? spørgsmål til finansiering og muligheder, med henblik på 
mulig afstemning. 

 

● Cykelstativer 

>kommer der flere eller færre? oprydning, hvor skal evt. cykler henstilles.? 
 

● Altan 

>rettes selve altanerne op? gelænder? - En enkelt beboer klager over højden, som er i vejen for 
udsigten. Dette er ikke taget med i overvejelserne for at rette op på hældningen. Der er i stedet taget 
højde for et homogent udseende. 
-5 års eftersyn. Hvornår? 
>altanglas er revnet hos en beboer.  Hvem tages der fat i? Ulla Madsen kigger på sagen med det givne 
medlem. 

 

● Vicevært 

Oplysninger og opdateret husorden. Viceværtens egentlige opgaver/kontrakt? 
 
Kan viceværten bruges privat? og kan evt. udgift tages fra fællesudgifterne? 
 
>er der specielle håndværksmæssige aftaler? og med hvem? Casper vil kontakte vicevært og høre ad. 
Lægges i så fald ud på nettet. 
 

● Internet 

Er der nogle med dårlige forbindelser? ikke umiddelbart. 
 

● Arbejdsdag 

Forslag > evt. holde en grillfest, for at lokke flere til. Blev ikke besluttet eller yderligere diskuteret. 
 

● Radiorækkerne 

Kopi af byggetilladelse findes, især med henblik på larm og støj. 
Kontakt byggeherre (Rasmus Friis) og skab dialog med gårdlaug. 
 
Vedtægt 

● Foreningens vedtægter er blevet endelig tinglyst omkring indkaldelsesvarslet fra 4 til 2 uger.  Der er ikke 
som tidligere sider man automatisk vedhæfter vedtægterne. For synlighedens skyld, blev aftalt at 
tinglysningssvaret bliver vedlagt som dokumentation/tilføjelse til vedtægterne.  
 

 

Beretningen blev herefter taget til efterretning. 
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3. Aflæggelse og godkendelse af revideret årsregnskab for 2011 
 

Ulla Madsen gennemgik regnskabet, der var ingen yderligere spørgsmål 
Regnskabet for 2011, blev enstemmigt vedtaget. 
 
 

4. Godkendelse af budget 2012 

 
Ulla Madsen gennemgik det udsendte budget for 2012.  
Der blev talt omkring internettet, det bliver stoppet med opkrævning samlet til foreningen, 
Fremover er der mulighed for individuel tilmelding ved Dansk Kabel Tv, som der er lavet en kontraktaftale 
med.  
Budgettet blev enstemmigt godkendt, i sin nuværende udformning. Der ændres ikke i det for 2012. 
 
 

5. Indkommende forslag 

Der er ikke kommet nogen forslag. 
 

6. Valg af formand, hvis på valg – hvilket formanden ikke er / punkt sløjfet. 
 
 

7. Valg af andre bestyrelsesmedlemmer 

Casper Willumsen genopstillede og blev valgt, endvidere blev 
Kasper Warnov valgt ind. 
 

8. Valg af suppleanter 

1. Steen Pilemand blev valgt samt 
2. Michael Povlsen 
 
 
Bestyrelsen består herefter af: 

 
Formand  Jakob Rohde – nr. 44, 1.th.   (på valg i 2013) 

 Kasserer  Christian Birkehøj – nr. 40, 6.th.  (på valg i 2013) 
 Steven Baess – nr. 42, 7.th.  (på valg i 2013) 
 Casper Villumsen – nr. 42, 4.tv.  (på valg i 2014) 

Kasper Warnov – nr. 40, 5.th.  (på valg i 2014) 
 

Suppleanter: 
Steen Pilemand – nr. 44, 6.th.  (på valg i 2014) 
Michael Povlsen – nr. 40, 2.tv.  (på valg i 2013) 

 
 

9. Valg af revisor 

IN-Revision blev genvalgt for 2012. 
 
 

10. Eventuelt 

Parkering: 
Tilladelse givet til parkering i lokalområde, og hermed muligt at få licenskort til parkering i lokalområde. 

   
 
 
København, den       Valby, den  
 
 
 
 
________________________________    _______________________________ 
Formand Jakob Rohde      Ulla Madsen 
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